
Cattle on Feed / Bovins mis au pâturage
Alberta and/et Saskatchewan

Number on feed, Placements, Marketing and other disappearances 
Nombre d'animaux mis au pâturage, commercialisés et autres fins

February 1, 2004 Le 1 février 2004

2004 2003 % chg
On Feed January 1, 2004 594,024      817,702 137.7  Au pâturage le 1er janvier 2004
Placed on Feed During January 48,269        165,001 341.8  Bovins mis au pâturage en janvier
Fed Cattle Marketed During Jan. 205,415      201,649 98.2  Ventes de bovins engraissés en janvier
Other Disappearances During Jan. 7,352          12,871 175.1  Autres fins en janvier
On Feed February 1, 2004 429,526      768,183 178.8  Au pâturage le 1er février 2004

January, 2004 Janvier 2004

2003 2004 2003 2004 2003 2004
Less than 600 / Moins de 600 7,166          2,705 4,358     1,766 11,524         4,471
600 - 699 18,751        2,933 14,758   2,680 33,509         5,613
700 - 799 29,461        9,641 22,994   4,019 52,455         13,660
800 and over / 800 et plus 56,191        20,357 11,322   4,168 67,513         24,525

Total 111,569      35,636 53,432   12,633 165,001       48,269

Many things affected the total cattle on feed this month including the announcement on December 23 of a positive
BSE cow in Washington State to record cold temperatures throughout Alberta and Saskatchewan to lower cattle
prices. These events greatly affected the number of cattle that came to town to be sold through auction markets in
January. Placements were down 71%. The total cattle on feed in terminal feedlots in Alberta and Saskatchewan
decreased 44% or 338,657 head from year ago. These total cattle on feed numbers do not include cattle being fed
out by typically non-terminal feedlots or feedlots less than 1,000 head capacity. The one positive is that our domestic
fed slaughter continues to rise with January up 20% from January 2003 leaving total marketings up 2% from last year.
We do expect to see larger placments in February with auction market volumes picking up and domestic fed
slaughter continuing to be strong.

Le nombres total de bovins au pâturages fut affectés par plusieurs facteurs ce mois-ci incluant l'annonce du 23
décembre sur la vache infecté au BSE dans l'État de Washingtion et de la température froide en Alberta et la
Saskatchewan qui a provoqué la baisse des prix. Ces évènements ont grandements affectés le nombre de bovins qui
ont été amenés à la ville pour y être vendus à l'encan en janvier. Les placements furent à la baisse de 71%. Le
nombre total de bovins au pâturages dans les lots terminals en Alberta et la Saskatchewan ont diminués de 44% ou
338,657 têtes à comparé à l'année précédentes. Ces totaux de bovins au pâturages n'incluent pas les bovins
nourrient dans des lots d'engraissements de moins de 1,000 têtes de capacité. Sur une note positive, les abattages
domestiques de bouvillons et taures ont continués d'augmenté en janvier avec une hausse de 20% à comparé à
janvier 2003 laissant le total du marché en hausse de 2% versus l'année passé. Nous prévoyons des placements plus
élevés en février avec le volume à la hausse dans les encans et les abattages domestiques de bouvillons et taures
continueront d'être fort.
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Steers / Bouvillons Heifers / Taures Total

Cattle On Feed Placements / Bovins au pâturage
Alberta and/et Saskatchewan

Number Placed on Feed by weight group / Nombre de bovins mis en pâturage par groupe de poids




